



شركة
تحدي الألفية
شركة مسجلة في المملكة الأردنية الهاشمية

محضر إجتماع هيئة المديرين رقم 3 لعام 2013

التاريخ: 2013/8/21 الساعة 4.00 مساء

المكان : مكاتب شركة تحدي الألفية

اجتمعت هيئة المديرين لشركة تحدي الألفية ذ.م.م مساء يوم الأربعاء الموافق 2013/8/21 برئاسة عطوفة أمين عام سلطة المياه أمين عام سلطة المياه المهندس توفيق الحباشنة وبحضور الأعضاء :

- 1- عطوفة الدكتور صالح الخرايشه أمين عام وزارة التخطيط و التعاون الدولي
- 2- عطوفة المهندس أحمد القطارنه أمين عام وزارة البيئه
- 3- سعادة السيد معتصم الحيارى مثل الصندوق الخيري الهاشمي

وقد تغيب عن الإجتماع بعذر سعادة السيدة نهى المعاينة و عطوفة المهندس وليد العتوم وسعادة السيد ثابت الور
وقد حضر الإجتماع المدير التنفيذي للشركة المهندس كمال الزعبي ومندوب مؤسسة تحدي الألفية السيد أليكس راسين

جدول أعمال الإجتماع

1. الأخذ علماً بتعيين عطوفة المهندس توفيق الحباشنة أميناً عاماً لسلطة المياه
2. إقرار جدول الأعمال
3. مراجعة محضر اجتماع الهيئة السابق رقم 2/2013
4. تقرير سير العمل
5. الوفورات المالية
6. اقرار البيانات المالية المدققة للشركة لعام 2012
7. تجديد عقد عمل خبير العطاءات المهندس أسد جاموقة
8. تعديل عقد الخدمات الاستشارية لاعادة التوظيف Resettlement Plan
9. الموظفين
10. ما يستجد من أعمال



وقائع الاجتماع

1. الأخذ علما بتعيين عطوفة المهندس توفيق الحباشنة أمينا عاما لسلطة المياه

أعلم المدير التنفيذي هيئة المديرين بأنه قد تم تعيين عطوفة المهندس توفيق الحباشنة أمينا عاما لسلطة المياه اعتبارا من يوم الأحد 2013/4/7 ، واستنادا لقرار مجلس الوزراء بتاريخ 2010/4/20 ، يكون المهندس توفيق الحباشنة رئيسا لهيئة مديري الشركة اعتبارا من تاريخ تعيينه

2. إقرار جدول أعمال الاجتماع

استعرضت الهيئة جدول الأعمال ووافقت عليه

3. مراجعة محضر الاجتماع السابق رقم 2013/2

لا يوجد في محضر الاجتماع السابق أية تطورات تتطلب المتابعة

4. تقرير سير العمل

1.4 مشروع شبكات المياه

أبلغ المدير التنفيذي الهيئة بأنه بتاريخ 2013/7/21 انتهى فتح عرض جميع عطاءات شبكات المياه وعددها خمسة ، وقد تحقق للشركة انجاز شاتل حيث أنتت الأبعاد كما تم توقعه لدى اعتماد الاستراتيجية المعدلة لطرح العطاءات الذي اعتمدهت الهيئة وأجهزة الشركة نتيجة لكون الأسعار التي قدمت على نظام التصميم والانشاء (Design/Build) مرتفعة جدا ، وللتذكير فقد تحضير العطاءات بطريقة وجود كميات أساسية وكميات اختيارية تحسبا لورود أسعار مرتفعة ، حسب النتائج فان بالإمكان تنفيذ جميع الكميات الأساسية والاختيارية ضمن موازنة المشروع .

وقد قدم المدير التنفيذي للشركة عرضا للهيئة حول قيم العروض المالية لكل عطاء وكذلك شروحات حول المصادر المالية المتاحة والقيم المتوقعة لكل مشروع , وبين أولويات الشركة في التصرف بأية مبالغ قد تزيد عن حاجة كل عطاء ، وأوضح بأنه قد تم مناقشة هذا الموضوع بالتفصيل مع وزارة المياه والري/سلطة المياه باجتماع حضره معالي الدكتور حازم الناصر وزير المياه والري ، وبعد المناقشة من قبل اعضاء الهيئة تم الاتفاق على أن تكون أولويات التصرف بأية فوائض مالية كما يلي:

الأولوية الأولى : تنفيذ خطوط الصرف الصحي المنفرقة والمعروفة باسم (Filling gaps) بقيمة تتراوح من 11.0-12.5 مليون دولار وحسب ما تسمح به الوفورات المالية الحقيقية



شركة
تحدي الألفية
مستثمرات في التنمية

الأولوية الثانية : تنفيذ مشروع لتنظيف خطوط الصرف الصحي القديمة من الرمال والأتربة بقيمة تقريبية حوالي 1.0 = 1.5 مليون دولار ، وأوضح المدير التنفيذي بأن هذا المشروع يتطلب موافقة مؤسسة تحدي الألفية وأنه يتم تحضير تفاصيله بالتنسيق مع سلطة المياه في الزرقاء وهم الأكثر اطلاعا على مشاكل فيضان خطوط الصرف الصحي

الأولوية الثالثة : نظرا لوجود مبالغ احتياطية في كل مشروع لمواجهة أية زيادة في الكميات (Variation Orders) أو لمواجهة أية شكاوي أو قضايا (Claims) ، وتصل القيمة الجمالية لهذه المبالغ لغاية حوالي 7.6 مليون دولار ، فقد وافقت الهيئة ومن قبلها سلطة المياه على استغلال أي وفر في تنفيذ أجزاء من شبكة صرف صحي ضاحية الاميرة هيا في الزرقاء نظرا للاكتظاظ السكاني فيها ، وقد أوضح المدير التنفيذي أن تنفيذ ذلك لن يتم في هذه المرحلة مباشرة بل عند تقدم سير العمل في كافة المشاريع واتضح عدم الحاجة الى أجزاء كبيرة من المبالغ الاحتياطية المشار اليها أعلاه ، أي أن هذه الموافقة هي مبدئية وتعتمد على الوفورات الحقيقية في كل عطاء.

2.4 عطاء إنشاء محطة ضخ البساتين

أعلم المدير التنفيذي الهيئة بأنه يجري الآن تحضير الوثائق النهائية للعطاء، وقد تم شراء الأرض من مالكيها بمساحة حوالي 1650 م² ، وسيتم طرح العطاء للتنفيذ خلال شهر أيلول 2013 حسب ما هو مخطط له وذلك بعد انتهاء اجراءات تسجيل الأرض باسم سلطة المياه

3.4 عطاء العدادات

أعلم المدير التنفيذي الهيئة بأنه تم إعداد الشروط الفنية والمواصفات للعدادات التي سيتم إستعمالها في المشروع من قبل فريق عمل مشترك من الشركة وسلطة المياه وشركة مياها، وسيتم طرح العطاء خلال نهاية آب أو بداية أيلول 2013، ونظراً للوفر المالي الذي تحقق في العطاءات واستنادا للأسعار التي ستقدم فسيتم شراء كمية أساسية قدرها (40000) عداد وكمية إختيارية (Optional) قدرها (10000) عداد

4.4 مشروع المنزل الذكي Water Smart Homes

يتكون هذا المشروع من عطائين :

- عطاء رقم 1 للقيام بحملة توعية وإتصال حول أمور المياه وإيصال معلومات عن برنامج المنحة الألفية، إضافة لدراسة إجتماعية وفنية لإختيار العائلات التي سيتم تقديم دعم مباشر لها بإصلاح مرافق المنزل المائية وإيصالها بشبكة الصرف الصحي، يجدر بالذكر أنه سيتم إختيار العائلات من ضمن قائمة المستفيدين من صندوق المعونة الوطنية NAF، ويشمل العطاء كذلك قيام المستشار بتحضير شروط عطاء التنفيذ والإشراف على أعمال مقاول التنفيذ، وقد تم طرح العطاء رسمياً



شركة
تحدي الألفية
مليون سنة للتحدي

بتاريخ 2013/2/11 وتم إستلام العروض بتاريخ 2013/4/8، وقد تم استلام وفتح العروض حيث تقدمت للعطاء 6 ائتلافات دولية

قامت اللجنة الفنية بدراسة العروض حيث تأهل فنيا 3 ائتلافات وفشل الباقون بالتأهل، ولدى فتح العروض المالية تبين أن عرضين من أصل الثلاثة المؤهلين يزيدان عن المبلغ المرصود للعطاء، وبدا تبقى عرض واحد مطابق فقط بقيمة حوالي 2.61 مليون دولار وسيتم احالة العطاء على هذا الإئتلاف وهو

Cowater International Inc. in association with: Water and Sanitation for the Urban Poor ("WSUP"), Development Alternatives Inc., ("DAI"), and Near East Electromechanical Company ("NEEM")

● عطاء رقم 2 لتنفيذ عمليات الإصلاح لشبكات المياه الداخلية، والتوصيل بالصرف الصحي للعائلات التي سيتم تحديدها ضمن أعمال العطاء الأول، سيتم طرحه بعد إنتهاء التحضيرات من قبل المستشار.

5.4 مشروع شبكات الصرف الصحي

يسير العمل بتنفيذ العطاءات الثلاثة حسب الخطة الموضوعية ولا يوجد مشاكل تذكر بإستثناء عدم الإلتزام الكامل بمتطلبات السلامة العامة من قبل أحد المقاولين، ويتم متابعة هذا الموضوع بإهتمام من قبل الإستشاري والشركة.

6.4 مشروع توسعة السمرا

أبلغ المدير التنفيذي الهيئة بأن نسبة الانجاز الفعلي في المشروع تتأخر 40% وأن المبالغ الدفوعة للمقاول لغاية 2013/7/30 بلغت 29 مليون دولار من أصل 93.25 مليون وهي حصة مؤسسة تحدي الألفية.

7.4 اتفاقية التعاون مع دائرة الاحصاءات العامة

أبلغ المدير التنفيذي الهيئة بأن اتفاقية تعاون معدائرة الاحصاءات العامة قد تم توقيعها لتقوم الدائرة باجراء كافة المسوحات اللازمة لأعمال الشركة، وأشار الى أن مجلس الوزراء قد وافق على هذه الاتفاقية

5 . إقرار البيانات المالية المدققة للشركة عن عام 2012

صدر تقرير مدقق حسابات الشركة عن عام 2012 وتشير نتائج التدقيق إلى صحة ونظافة البيانات المقدمة، وقد تم عرض التقرير على لجنة التدقيق وأجازته ونسبت للهيئة للموافقة عليه وعرضه على الهيئة العامة للشركة على ضوء ذلك يلزم إختيار مدقق حسابات جديد للشركة لعام 2013، قد نسب المدير التنفيذي للهيئة ما يلي:

- إستبعاد شركة خطاب وشركاه (PKF) بسبب التأخير غير المبرر في إنجاز تدقيق 2012 من المشاركة بعطاءات تدقيق حسابات الشركة المستقبلية
- الموافقة على التقارير المالية الختامية المدققة لعام 2012 والتنسيب للهيئة العامة للموافقة عليها



شركة
تحدي الألفية
مجلس المحاسبين والمراجعين الأردني

● التنسيب للهيئة العامة لتفويض هيئة المديرين باختيار مدقق حسابات لعام 2013 بحيث تقوم إدارة الشركة باستجلاب ما لا يقل عن ثلاثة عروض من الشركات المؤهلة

● كما نسب المدير التنفيذي للهيئة لاعادة طرح موضوع نصاب إجتماعات الهيئة على معالي وزير المياه والري / ممثل الحكومة في الهيئة العامة للشركة ، وأوضح أنه تم التباحث مع معالي الوزير حول ذلك وأبدى موافقته المبدئية على أن يكون نصاب الجلسات هو حضور أربعة أعضاء منهم اثنين من الموظفين الحكوميين على الأقل

وقد وافقت هيئة المديرين على التنسيبات أعلاه كاملة وطلبت استكمال الاجراءات لتنفيذها

6. تجديد وتعديل عقد خبير العطاءات المهندس أسد جاموخة

تتضمن إتفاقية وكيل العطاءات الموقعة بين الشركة ودائرة العطاءات الحكومية أن تقدم الشركة خبيرين لمساعدة فريق دائرة العطاءات الحكومية، ولم يتم تجديد العقد مع السيد جبران حداد لعدم ملائمة خبراته لمتطلبات المرحلة المقبلة والتي ستركز على إدارة المشاريع وليس فقط طرح العطاءات ، وقد تم طرح عطاء تنافسي دولي لإستجلاب خبير في هذا المجال إنتهى بالفشل بالحصول على عرض ملائم، وحيث أن السيد أسد جاموخة هو أصلاً مهندس بخبرة ملائمة في العديد من المشاريع ، وذو معرفة بمشاريع المياه تحديداً، فقد اتفق مع دائرة العطاءات الحكومية على توسيع نطاق عمله ليشمل المساعدة بإدارة المشاريع إضافة للمساعدة بإدارة العطاءات، وأن تقوم شركة تحدي الألفية بتنظيم تدريب ملائم في إدارة المشاريع لفريق دائرة العطاءات الحكومية، وقد تم إستشارة MCC حول هذا الحل فوافقوا من حيث المبدأ، هذا الحل يوفر على الشركة مبلغاً جيداً.

تم التفاوض ولمدة طويلة مع المذكور وانتهت المفاوضات إلى الإتفاق على تعديل عقده الحالي والذي ينتهي بتاريخ 2013/8/1 وقيمه الاجمالية (38440) دولار ليصبح (52600) سنوياً شاملاً التأمين الصحي بقيمة (1000) دولار

وحيث أن قيمة التعديل تتجاوز 10% من قيمة العقد الأصلي ، فقد نسب المدير التنفيذي للهيئة للموافقة على تعديل العقد وبالقيمة المشار إليها ، وقد وافقت الهيئة على التنسيب

7. تعديل عقد الخدمات الإستشارية لإعادة التوطين Resettlement Plan

أوضح المدير التنفيذي أن العطاء الأصلي محال على شركة أرابتك جردانة بقيمة (200760) دولار لانتهاء كل ما يتعلق بشراء الأراضي وحق المرور من الأراضي الخاصة لعدد 76 حالة ، ولدى عمل المخططات التفصيلية ارتفع عدد الحالات الى 102 لغاية 2013/7/30، وتبعاً لذلك يلزم تعديل عقد الإستشاري بقيمة (94176) دولار لتصبح قيمة العقد المعدلة (294936) علماً بأن الأسعار الإفرادية تم تحديدها حسب اسعار العطاء الأصلي

وحيث أن قيمة التعديل تتجاوز نسبة 10% ، ينسب المدير التنفيذي للهيئة للموافقة على التعديل ، وقد وافقت الهيئة على التعديل



شركة
تحدي الألفية
شركة كسباء فسي القابضة

8. الموظفين

أخذت الهيئة علماً باستقالة كل من منسق البرنامج السيد تامر الأسعد ومدير الرقابة والتقييم الدكتور أمجد العطار لأسباب خاصة بهم وأهمها حصولهم على عقود عمل أفضل ، وقد أخذت الهيئة علماً بإجراءات الشركة لتعيين بدلاء لهم ، وكذلك بإجراءات الشركة لتعيين عدد من المهندسين المبتدئين لتدريبهم على إدارة المشاريع الكبرى بحيث ينعكس ذلك إيجاباً على قطاع المياه

9. ما يستجد من أعمال

لم تناقش أية بنود إضافية

أمين عام وزارة التخطيط والتعاون الدولي
د. صالح الخرابشة

الرئيس / أمين عام سلطة المياه
م. توفيق حياشنة

أمين عام وزارة البيئة
م. أحمد القطارنة

الاردني
مندوب الصندوق الكويتي الهاشمي للتطوير
م. معنصم الحياوي

Jama

مقرر الإجتماع : المستشار القانوني د. عبد الكريم الفاعوري

Minutes of the Board of Directors Meeting No (3) for the Year 2013

Location: Millennium Challenge Account – Jordan (MCA-Jordan) Offices

Date: 21/8/2013 at 4.00 p.m

Wednesday Aug 21, 2013, the Board of Directors of the Millennium Challenge Account - Jordan Limited Liability Company held a Board of Directors Meeting chaired by the Secretary General of Water Authority of Jordan (WAJ) Eng. Tawfiq Habashneh with the presence of the following members:

- 1- H.E Secretary General of the Ministry of Planning and International Cooperation
Dr . Saleh Khrabsheh .
- 2- H.E Secretary General of the Ministry of Environment
Engineer Ahmad Qatarnah
- 3- H.E. Eng. Mutasem Hiyari, Hashimite fund

The Secretary General of the Ministry of Municipalities (MoM), Mrs. Nuha Ma'ayta, and Eng.Thabit El Wir were absent.

The meeting was attended by Eng. Kamal Zoubi the CEO of MCA- Jordan, and Mr. Alex Russin / RCD - MCC as non-voting members.

Meeting Agenda

1. Informing the Board about the appointment of H.E.Eng.Tawfiq Habashneh as the Secretary General of the Water Authority of Jordan (WAJ)
2. Approve Minutes of Meeting
3. Review Board Meetings no. 2/2013
4. Progress Report



MILLENNIUM
CHALLENGE ACCOUNT - JORDAN
Partners in Development

5. Funds surplus
6. Approve audited financial statements for 2012
7. Amending and Renewing the Procurement Advisor Mr. Assad Jamoqah contract
8. Amending the Resettlement Plan consultancy services contract
9. Employees
10. Any new issues

Minutes of Meeting

1. Informing the Board about the appointment of H.E.Eng.Tawfiq Habashneh as the Secretary General of the Water Authority of Jordan (WAJ)

The CEO informed the Board that H.E .Eng .Tawfiq Habashneh has been appointed as the new Secretary General of the Water Authority of Jordan (WAJ) effective from 7/4/2013, and in accordance with the Council of Ministers decision dated 20/4/2010, Eng.Tawfiq Habashneh will be the new Chairman of the Board of Directors starting from the date of his appointment.

2. Approval of the meeting agenda

The Board approved the meeting agenda

3. Review of the previous MoM No 2/2013

No subjects in the previous meeting agenda that require follow up

4. Progress Report.

4.1 Water Network Project.

CEO informed the Board that On 21/7/2013 the opening of the bids for all the five water networks project tenders has been accomplished , great success has been achieved, as the bids prices came to be as expected and matched the expectation of the adopted new procurement strategy which was adopted by the Board when ,the prices according to D/B method came very

www.mca-jordan.gov.jo



MILLENNIUM
CHALLENGE ACCOUNT - JORDAN
Partners in Development

high , noting that the contracts were prepared according to BOQ having base and optional quantities , according to the bids results, all base and optional quantities can be implemented within the budget,

CEO delivered to the Board a presentation about the financial bid for each of the contracts , and explanations about available financial resources , and explained the priorities to use any excess funds , he informed the Board that this issue was discussed and agreed on with MWI/WAJ in a meeting attended by H.E. Minister of Water , after that discussions took place , the Board agreed to the use any surplus amounts as follow :

Priority 1 : Implement scattered waste water pipes known as Filling Gaps which are estimated to cost \$11.00-12,50 million , the allocations should be in accordance with real savings

Priority 2: Implement a new project of about \$ 1.00-1,50 million to clean the existing waste water networks from sands to reduce the blockages , CEO explained that this project has been discussed and approved by WAJ and WAJ-Zarqa

Priority 3 : As there are some contingencies and amounts allocated for variation orders and claims, the total of these amounts can go up to \$7.6 million , the Board has approved using any saving from these amounts to implement parts of Princess Haya area as it's highly populated , CEO explained that the implementation will not start immediately rather in accordance with the real progress in implementing all contracts , and after defining exactly the savings , this means this approval is only in principle and depends on the real future savings

4.2 Tender No 6: Al Basateen pumping station in Russaifa:

CEO informed the Board that Preparations of final tender documents is in progress at present, however buying the land has been accomplished, the land of about 1650 m2 has been bought, and the tender will be released out in September after registering the land in WAJ's name as planned.

4.3 Meters procurement

CEO informed the Board that Technical specifications and requirements for the meters to be used in the project has been prepared by a team from MWI/WAJ, Miyahuna, and MCA-Jordan, the tender will be released by the end of August or at the beginning of September 2013, however and as a result of funds surplus released from tenders and in accordance with the

www.mca-jordan.gov.jo



MILLENNIUM
CHALLENGE ACCOUNT - JORDAN
Partners in Development

proposed prices the purchased will include a base quantity of 40000 and an optional quantity of 10000 meters

4.4 Water Smart Homes Project

This project consists of two tenders:

- Tender No 1 to start an outreach and awareness campaign about water issues. and to convey information as regards MCA program in addition to a social and technical study to select families who are to receive direct assistance to maintain the house water facilities and install waste water connections, it is however worth mentioning that families will be chosen among those who are benefiting From NAF, the tender also includes the preparation of the TOR for implementation and supervise the works of the construction contractor , the contract was officially released on 11/2/2013,. on 8/4/2013 and opened, offers received from 6 international joint ventures

The TEP started evaluating the bids, 3 joint ventures passed the technical qualification, while the other 3 failed , when the financial bids were opened , 2 out of the 3 were over budget , accordingly only one bid is qualified technically and financially , with a value of \$ 2.61 million, the process for awarding the tender to this bidder is ongoing , the bidder is : **Cowater International Inc. in association with: Water and Sanitation for the Urban Poor (“WSUP”), Development Alternatives Inc., (“DAI”), and Near East Electromechanical Company (“NEEM”)**

- Tender No 2 for the construction, repair, and connection to the waste water system to families to be specified among the work pertaining to tender No 1, which will be tendered after being prepared by the consultant.

4.5 Wastewater network projects

Implementation of the 3 contracts is going according to the program , no serious problems except one of the contractors is not in full compliance with health and safety requirements , this issue is followed carefully by the consultant and our staff

4.6 As-Samra expansion project.

Implementation of the project is going faster than programmed, where the actual completion of the project reached 40% and amounts paid out of MCC fund until 30/7/2013 is (29) million USD of (93.25) overall budget.

www.mca-jordan.gov.jo



MILLENNIUM
CHALLENGE ACCOUNT - JORDAN
Partners in Development

4.7 Agreement with DOS

CEO informed the Board about signing a frame agreement with DOS to implement all the surveys needed for MCA-J works, and that this agreement has been approved by the Council of Ministers

5. Approval of MCA-Jordan audited financial reports for 2012

Auditors final report for 2012 was issued, it states that the financial data are clean, the reports has been presented and discussed by the Audit Committee who recommended to the Board to approve the report and to present to the General Assembly

In light of that a new Auditor for 2013 accounts is required to be appointed, the CEO recommends the following:

- Exclude PKF audit company from participating in 2013 audit because of non-justified delay for 2012 audit
- Approve final audit report for 2012 , and recommend to the General Assembly for approval
- Recommend to General Assembly to authorize the Board to select new auditor for 2013 through soliciting offers from no less than 3 qualified companies
- CEO also recommend to the Board to raise again the issue of Board's Quorum with the new Minister of Water & Irrigation Dr. Hazem El Naser –representative of the Government in the General Assembly , he informed the Board that he discussed this issue with the Minister who approved the approach to have the Board's quorum of 4 attendees, 2 at least of them to be Governmental Officials.

The Board approved all the recommendations stated above and asked the CEO to proceed with implementation

www.mca-jordan.gov.jo

6. Amend and renew the procurement advisor Eng. Assad Jamouqa

The Procurement Agent Agreement include provision of 2 procurement specialists from MCA-Jordan to assist GTD team , the contract with Mr. Jubran Hadad has not been renewed because he lacks the experience necessary for the coming period, mainly in contracts administration rather than procurement process , an international tender for such advisor has been released and ended by not having suitable applicants . as Eng. Assad Jamouqa is an experienced engineer in both procurement and contracts administration, it was agreed with GTD to revise his scope of work to include assisting in contracts administration in addition to procurements, and that MCA-Jordan deliver a suitable training and capacity building to GTD team , MCC was consulted about such approach and approved that in principle.

CEO explained that comprehensive negotiations with Mr. Jamouqa was conducted and ended by agreement to amend his current contract that expires on 1/8/2013 from \$ 38440 to \$ 52600 annually, annually and 1000 \$ for Health Insurance.

As the amendment amount exceed 10% of the original contract value, CEO recommended to the Board to approve the amendment, the Board approved the amendment

7. Amend the RAP consultant contract

The CEO informed the Board that the original contract for RAP consultant is awarded to Arabtech- Jerdaneh for an amount of \$ 200760 to implement the RAP policy for 76 cases, when the shop drawings started to be ready , and due to field changes, the number of cases increased to 102 , by that an amendment of the contract of \$ 94174 is necessary , the contract value to become \$ 294936, the item prices for the amendment are the same as in the original contract

As this amendment exceeds 10% in value, Board approval is required , CEO recommended to the Board to approve the amendment

THE Board approved the amendment

8. Employees

CEO informed the Board about the resignations of the Cpoordination Officer Eng. Tamer Al Assad , and the M&E Director Mr. Amjad Aqel for personal reasons , mainly because of finding better paid jobs, CEO elaborated about the efforts to recruit substitutes for them, and informed the




MILLENNIUM
CHALLENGE ACCOUNT - JORDAN
Partners in Development

Board that hiring some junior engineers to be trained in managing mega projects has started, this recruitment will reflect positively to the water sector and sustainability of the projects.


9. Any other new issues

No other issues were discussed


Chairman /S.General - WAJ
Eng. Tawfiq Habashneh

S.General , MoPIC
Dr. Saleh Al-Khrabsha




Hashymite Fund (JOHUD)
Eng. Mutassem Hiyari

S.General, MoE
Eng. Ahmad Qatarneh







Registrar; Legal Adviser Dr. Abdul Karim Al-Fauri